
Aanbiedingsbrief bij Panorama Krimpenerwaard 
 

Krimpenerwaard, 11 december 2018 

 

Geachte volksvertegenwoordigers van de gemeenten Krimpenerwaard en Krimpen aan den 

IJssel en de provincie Zuid-Holland, 

 

Met genoegen bied ik u hierbij het boek Panorama Krimpenerwaard – Vitaal 

slagenlandschap met eigentijds elan – aan. Er is het afgelopen jaar door veel partijen hard 

aan gewerkt. In de bijeenkomst met een afvaardiging van u op 30 oktober jl., heeft u ons een 

aantal punten meegegeven in relatie tot dit document: 

 

1. Samenhang en integraliteit van de 29 agendapunten vormen met elkaar een eenheid. Ze 

zijn niet bedoeld als een zogeheten cafetariamodel waaruit naar believen kan worden 

gekozen. Het is daarom van belang  om de vier hoofdstukken van de agendapunten nog 

eens te bespreken en ook te bezien of en hoe er al in uw beleidsprogramma lopende 

agendapunten aan kunnen worden verbonden  

2. Urgentie om de agendapunten met kracht op te pakken en niet door te schuiven in de 

tijd. Het panorama is in de tijd weliswaar geprojecteerd op 2050 maar de tijdslijn voor 

realisatie van agendapunten begint bij 2019. De urgentie is groot en dat verhoudt zich tot 

doorpakken vanaf heden. 

3. Borging: Bijgaand treft u een voorstel voor borging van de voortgang aan, met daarin een 

belangrijke rol voor de ‘Waardtafel’. 

4. Per agendapunt zijn voor zover mogelijk indicaties van kosten vermeld. De 

kostenindicaties zullen nog een keer moeten worden onderzocht en zo nodig worden 

bijgesteld in relatie tot de begroting.  

5. Overleg met het ministerie van BZK over het Panorama en de noodzaak tot uitvoering te 

komen is van belang en zou op niet al te lange termijn moeten worden ondernomen met 

het oog op herstel van de status van groeiregio.  

6. Woningbouw is geen tiende principe zoals principes zijn bedoeld in hoofdstuk 2. Het is 

wel een majeur thema dat als zodanig terugkeert in vrijwel alle overige hoofdstukken. En 

daarmee noodzakelijk om te bespreken in relatie tot de voorzieningen en ontsluiting en 

andere agendapunten die al zijn aangeduid. 

7. Het is van belang aan de “goede tafels van het MIRT“ deel te nemen. 

 

Tot slot wil ik u wijzen op de zeven aanbevelingen in hoofdstuk 7 van het Panorama..  

 

Ik wens u een goede bespreking van dit document en hoop dat u de energie die in het 

gebied leeft wilt benutten in het zetten van vervolgstappen. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

Sybilla. M. Dekker,  

Voorzitter Tafel van Verkenning Panorama Krimpenerwaard 


